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Szanowni Państwo,

 Połowa mojej kadencji dobiegła końca.  
Był to czas niezwykle intensywnych prac.  
Pragnę w skrócie przedstawić swoje najważniej-
sze projekty i działania, jakimi zajmowałem się  
w ciągu ostatnich miesięcy. 
 Gdy zostałem eurodeputowanym sceptycz- 
nie nastawieni wyborcy uznali, że zdobyłem  
mandat za sprawą dobrze kojarzącego się  
nazwiska. Spekulowano, że jest to stracony  
mandat i Polska w żaden sposób na tym 
nie skorzysta. Czy tak faktycznie jest mogą  
Państwo sami ocenić.

CZŁONEK
Komisja Przemysłu, Badań Naukowych i Energii

Delegacja do komisji współpracy parlamentarnej
UE-Kazachstan, UE-Kirgistan, UE-Uzbekistan oraz do spraw 
stosunków z Tadżykistanem, Turkmenistanem i Mongolią

ZASTĘPCA
Komisja Transportu i Turystyki

Delegacja do spraw stosunków z państwami Półwyspu Arabskiego
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Priorytetem pierwszego okresu pracy posła Bogdana  
Marcinkiewicza było bezpieczeństwo dostaw gazu.  
Poseł skupił się na konkretnych przepisach projektu roz-
porządzenia ustanawiających standardy infrastrukturalne  
i przesyłowe oraz odpowiednią infrastrukturę połączeń  
regionalnych, możliwość odwrócenia przesyłu, interkonektory,  
które zapewnią bezpieczeństwo energetyczne Unii Europejskiej.

„Osiągnęliśmy kompromis, który wzmacnia rolę 

Komisji Europejskiej, zaostrza standardy bezpieczeń-

stwa wraz z metodą ich obliczania, narzuca mocniej-

sze działania solidarnościowe oraz określa reakcję Unii 

na szczeblu wspólnotowym z określonymi regionami.”

Europa odporna na kryzysy gazowe
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Działania mające na celu przedstawienie korzyści  
w zakresie produkcji energii uzyskanej z wydobycia gazu 
łupkowego to kolejne pole działalności posła Marcinkiewicza. 
Rozwój gazu łupkowego będzie zależał w perspektywie 
długoterminowej od dróg transportu, opłacalności inwestycji 
oraz prognoz cen gazu w UE i jego udziału w miksie 
energetycznym państw członkowskich. Parlament Europejski  
z coraz większym zainteresowaniem przygląda się tematyce 
gazu z łupków. Dlatego powołano ponadpartyjną grupę robo-
czą ds. gazu niekonwencjonalnego, której przewodniczącym 
został eurodeputowany Bogdan Marcinkiewicz.

Alternatywne źródła energii – gaz łupkowy

„Celowe jest, aby Rada Europejska podkreśliła zna-
czenie rodzimych źródeł energii, w tym paliw kopal-
nych (węgiel, gaz łupkowy), w zapewnieniu bezpie-
czeństwa energetycznego UE. Wykorzystanie takich 
źródeł i odpowiednie wsparcie przez UE decydować 
będzie nie tylko o bezpieczeństwie dostaw energii, 
ale także o konkurencyjności UE i zatrudnieniu.  
Gaz łupkowy może stanowić uzupełnienie europej-
skich zasobów gazu konwencjonalnego, a Polska 
może stać się tego idealnym przykładem.”
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 Bogdan Marcinkiewicz uczestniczył w przygotowaniach 
wizyty posłów Komisji Przemysłu, Badań Naukowych  
i Energii (ITRE) w Polsce. Dzięki jego inicjatywie Komisja będąc  
na Śląsku, zapoznała się z nowymi inwestycjami w gospodarkę 
niskowęglową, gazyfikację węgla, odmetanowaniem kopalń 
oraz sprawą budowy nowych bloków w Elektrowni Jaworzno III. 

Komisja ITRE w Polsce
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 „Wizyta Komisji ITRE to szansa na pokazanie  

naszych walorów oraz determinacji, z jaką wal-

czymy o nowoczesne technologie, które stanowią 

szansę na rozwój gospodarczy naszego regionu  

i państwa. W głównej mierze zwracam uwagę  

na gaz łupkowy i technologię CCS, gdyż pozwolą 

one zachować polskiemu węglowi konkurencyjność 

oraz ograniczyć emisję CO2, co jest nadrzędnym 

celem UE.”

Komisja ITRE w Polsce
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 W listopadzie 2011 roku odbyły się współorganizowane 
przez posła Marcinkiewicza Europejskie Dni Węgla.  
Celem wydarzenia było przekonanie Europejczyków  
do większego wykorzystania potencjału pierwotnych źródeł 
energii, bez których nie można budować nowoczesnej Europy. 
 Temat węgla stał się jeszcze bliższy posłowi po objęciu  
sterów nad „European Round Table on Coal”, gdzie 
międzynarodowe grono posłów PE zainteresowanych 
przyszłością europejskiego węgla chce wspierać dialog 
między europejskimi instytucjami i branżą węglową. 
Kluczowym aspektem jest również promowanie ekologicznego 
wykorzystania węgla.

Przyszłość węgla w Europie

„Paliwa kopalne będą dominowały na świecie w naj-

bliższych dekadach. Dlatego kolejny raz należy zadać 

pytanie, czy aby za szybko nie chcemy rezygnować  

z zasobów, jakie mamy w Europie? Czy jesteśmy  

w stanie wyprodukować energię ze źródeł odnawial-

nych w cenie zbliżonej do tej pozyskiwanej z węgla? 

Jedno jest pewne, Austria, Chiny i Indie nie zamie-

rzają zmieniać swoich planów bez względu na to,  

co deklarują podczas spotkań klimatologów.”
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 W dziedzinie transportu Bogdan Marcinkiewicz 
koncentrował się na sprawozdaniach dotyczących 
zrównoważonej przyszłości transportu, powstałych  
w ramach prac nad Białą Księgą Komisji Europejskiej.  
Poseł pracował także nad sprawozdaniem o prawach 
pasażerów w przewozach autobusowych i autokarowych. 
Ponadto poruszał temat przyszłości kolei dużych prędkości 
w Unii. Eurodeputowany podkreślał szczególną rolę kolei  

w zakresie zmniejszania emisji CO2 oraz usprawniania 
przewozów pasażerskich.

Rozwój transportu w Unii Europejskiej
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„Dążąc do osiągnięcia celów, które przed sobą 

stawiamy, ważne jest stworzenie równych warunków 

konkurowania między poszczególnymi gałęziami 

transportu. W kolejnym budżecie UE na lata  

2014-2020 znajdzie się 31,7 mld euro na trans- 

europejskie sieci transportowe, przy czym 21,7 mld 

euro będzie dostępne dla wszystkich krajów UE,  

a 10 mld euro tylko dla krajów korzystających  

z Funduszu Spójności, czyli między innymi Polski.”
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Polska Prezydencja stanowiła okres szczególnie intensywnych 
prac polskich eurodeputowanych. Bogdan Marcinkiewicz 
zaangażowany był w tematy związane z zewnętrzną polityką 
energetyczną UE, dyrektywą o efektywności energetycznej, 
pracami nad bezpieczeństwem platform wiertniczych w UE. 
Ponadto na konferencji dotyczącej „Marki Polskiej” podkreślał 
rolę małych i średnich przedsiębiorstw w kreowaniu wizerunku 
kraju wśród zagranicznych partnerów. Zorganizował również 
konferencję poświęconą nowej Strategii dla Azji Centralnej, 
oraz wystawę promującą innowacyjne technologie „Methane 
good & green energy”.

„Prezydencja ukształtowała obraz Polski w Unii Euro-

pejskiej na długie lata. Zrobiliśmy wszystko, żeby 

ten czas wykorzystać jak najlepiej. Polacy są bardzo 

szanowani w Brukseli i osobiście uważam Prezyden-

cję Polski za ogromny sukces.”

Prezydencja Polski w Radzie UE
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Jako Poseł ze Śląska Bogdan Marcinkiewicz jest szczególnie 
wyczulony na wszystkie inicjatywy promujące region. Wspierał 
Katowice w staraniach o tytuł Europejskiej Stolicy Kultury 
w 2016 roku, promując wystawę „Sunflowers 2016”, która 
stanęła w sercu Brukseli, na Place de Luxembourg. Był również 
jedną z osób, które podpisały deklarację polityczną dotyczącą 
korytarza kolejowego Bałtyk – Adriatyk, przechodzącego przez 
Województwo Śląskie, znajdującego się obecnie w projekcie 
priorytetowych połączeń transportowych w UE.  Dążenie do 
zapewnienia równego traktowania wszystkich źródeł energii,  
w tym węgla kamiennego, to jeden z priorytetów Posła Bogdana 
Marcinkiewicza. Poprzez szerokie propagowanie czystych 
technologii węglowych udowadnia w Parlamencie Europejskim, 
że Śląsk to przede wszystkim „Pozytywna Energia”. 

„Korytarz Bałtyk - Adriatyk to szansa na stworzenie 

takich połączeń komunikacyjnych, które przyczynią 

się do wzrostu zatrudnienia i zwiększenia spójności 

rozwoju gospodarczego wschodniej części Unii 

Europejskiej. Jego utworzenie przyniesie wymierne 

efekty ekonomiczne.”

Po pierwsze Śląsk
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Jednym z priorytetów działalności w regionie jest wspieranie 
młodych, zdolnych i ambitnych osób. Dzięki organizacji takich 
konkursów jak EUROmnibus, Wielcy Europejczycy, Śląsk  
- pochwalmy się Europie, Czysta energia = zdrowa energia oraz 
staży w Parlamencie Europejskim młodzież jest motywowana 
do pogłębiania swojej wiedzy na temat Unii Europejskiej.  
Poseł Marcinkiewicz często zaprasza laureatów konkursów 
do wzięcia udziału w wyjazdach studyjnych do Parlamentu 
Europejskiego. Ponadto wspiera aktywność sportową 
młodzieży poprzez np. Silesia Rillski Tour, Olimpiadę z sercem 
czy Mistrzostwa kostki Rubika.

„Wejście Polski do Unii Europejskiej stworzyło 

olbrzymią szansę na skokowy rozwój i poprawę 

jakości dla naszego szkolnictwa. Obecnie naszym 

największym kapitałem są młodzi ludzie – świetli, 

rzetelnie wykształceni i otwarci na drugiego człowieka.”

Promocja młodego pokolenia
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 Działalność posła Bogdana Marcinkiewicza to również praca 
na rzecz Śląska. Wspieranie takich inicjatyw jak „Wampiriada”, 
we współpracy z klubami Honorowych Dawców Krwi, stało 
się regularnym działaniem.  Poseł podjął również starania na 
rzecz zwiększenia bezpieczeństwa najmłodszych na drogach, 
realizując akcję „Hej pierwszaku noś odblaski na plecaku”, 
w ramach której najmłodsi uczniowie szkół podstawowych 
otrzymują elementy odblaskowe. Marcinkiewicz zaangażował 
się także w kampanię informacyjną dotyczącą praw pasażerów 
linii lotniczych podróżujących z dziećmi czy akcję na rzecz praw 
pasażerów przewozów autobusowych i autokarowych.

Zwiększanie świadomości społecznej
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„Zgodnie z polskimi przepisami każde 

dziecko, które ukończyło siedem lat 

może poruszać się po drodze bez opieki 

osób starszych. Jednocześnie dzieci 

do lat piętnastu poruszające się po 

zmierzchu poza terenem zabudowanym 

powinny nosić elementy odblaskowe.


